
PROTOKÓŁ nr LIII/2014 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  11 czerwca 2014roku 

w sali świetlicy środowiskowej w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 13.00, godz. zakończenia 16.00 

Na 15 radnych obecnych na sesji 15radnych 

Zaproszeni  goście: 

 

1. Wójt Gminy-Bogdan Sośniak  

2. Skarbnik Gminy-Zbigniew Kowalik 

3. Wicestarosta Powiatu – Henryk Kiepura 

4. Radca Prawny – Wanda Balas 

5. Sołtysi 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

      1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przedstawienie  porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami 

5. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych gminy  Opatów za 2013 rok 

6. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania narkomanii za 

2013 rok 

7. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

           a. zmian w budżecie na 2014 rok 

 b. udzielenia pomocy finansowej powiatowi kłobuckiemu przez gminę   

              Opatów 

 c. uchylenia uchwały nr 191/LI/2014 dot. przyjęcia programu opieki nad  

             zwierzętami  bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt  

              na terenie Gminy Opatów   w roku 2014 



 d. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  

              zapobiegania   bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opatów 

              w roku 2014 

e. przystąpienia gminy Opatów do realizacji projektu konkursowego 

              pt. ”Szkoły przyszłości w gminie Opatów” w ramach POKL 

f. przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu  

               zagospodarowania przestrzennego terenu w miejscowości Waleńczów 

               w gminie Opatów 

       9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

10.   Sprawy bieżące 

- sprawa rozpatrzenia wniosku o wykup części nieruchomości przy zbiegu ulic 

Jesionowej i  Łąkowej w Waleńczowie  

    11.   Zakończenie LIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący  Rady Gminy –Witold Łacny powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego  Rady, porządek obrad został przyjęty.  

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy  został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad-4. 

Informacja Wójta Gminy na temat bieżącego funkcjonowania gminy, mówił m.in. na 

temat: 

- przygotowanie do obligacji 

- kanalizacja w Iwanowicach Małych – problem z odwodnieniem wykopów, zajmuję 

to dużo czasu, chociaż na razie prace przebiegają zgodnie z harmonogramem  

- realizowane są środki z Funduszy Sołeckich 

- ogłoszono nabór ofert na wykonanie okien do remizy w Wilkowiecku 

- zmiany do planu zagospodarowania przestrzennego gminy Opatów na potrzeby 

Starostwa, które zamierza przekształcić  budynek po szkole rolniczej w Waleńczowie 



na cele mieszkaniowe, chociaż wcześniej w planach  było utworzenie tam placówki 

opiekuńczo-wychowawczej. 

- konkurs na dyrektora Szkoły Podstawowej w Wilkowiecku nie odbył się ze 

względu na uchybienia formalne obydwu kandydatur , teraz to organ prowadzący 

musi powołać kogoś na to stanowisko do dnia 31 sierpnia br.  

- realizowane są projekty unijne dotyczące „Modernizacji oddziałów 

przedszkolnych” polegające na urządzeniu placów zabaw oraz doposażeniu 

pomieszczeń w oddziałach przedszkolnych oraz drugi dot.”Szkoły przyszłości w 

gminie” polegający na pomocy uczniom szkól podstawowych, którzy maja zaległości 

w nauce. 

- złożony wniosek na zakup instrumentów dla orkiestry w Złochowicach 

- SMS-owy system powiadamiania o zagrożeniach – pomoc finansowa na ten cel dla 

Powiatu – 700zł 

- na temat wniosku o wykup Góry Złochowickiej – na chwile obecna została 

wyregulowana geodezyjnie droga, na odcinku góry 

- awaria pompy na ujęciu w Opatowie 

- złożono dokumentacje na poprawienie wodociągu na ul. Nowej w Zwierzyńcu 

Pierwszym  

Ad-5 i 6 

Sprawozdania  z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych gminy  Opatów za 2013 rok  oraz  z realizacji gminnego 

programu przeciwdziałania narkomanii za 2013 rok – przedstawił Sekretarz Gminy 

Jerzy Szyja 

Radni Pozytywnie zaopiniowali przedstawione sprawozdania, bez zgłaszania uwag. 

Ad-7 

Radny Piotr Rojszczyk zaproponował aby przy okazji wprowadzenia zmian do planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy, ująć w tych zmianach pewne działki w 

Złochowicach, 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości by sprawy te połączyć.  Przede 

wszystkim istnieje konieczność przystąpienia do aktualizacji studium, szybkość 

zmian w planie jest zależna od ilości wniosków, trudno powiedzieć ile to może 

potrwać, minimum rok. 



Sołtys Ryszard Kotas – proponuje aby Komisja Porządku Publicznego pojechała 

zobaczyć tę drogę na Górę Złochowicką. 

Radny Piotr Rojszczyk – firma PROTONET miała zainstalować i udostępnić kamery 

na skrzyżowaniu w Opatowie 

Wójt Gminy – podobno m to nastąpić  po zakończeniu instalacji i Internetu na terenie 

całej gminy.  

Radny Tomasz Macherzyński – po raz kolejny zaapelował o naprawę chodnika w 

Opatowie na ul. Kuźniczka , zarósł cały trawa, brak tego chodnika powoduje 

zwiększenie niebezpieczeństwa w ruchu drogowym.  

- poruszył też  sprawę niebezpiecznej dla ludzi rośliny Barszczu Sosnowskiego, 

którym zarastają rowy przydrożne , gdzie odsyłać ludzi którzy zgłaszają ten problem? 

Wójt Gminy poinformował, że roślina ta jest bardzo rozpleniona, trudno ja usunąć, 

jest przycinana przy pomocy straży pożarnej, którzy maja specjalne ubrania, ale to 

nie gwarantuje żadnej skuteczności.   

Radny Piotr Rojszczy – przypomniał o słupie w Złochowicach oraz o  znaku 

drogowym na ul. Zielonej, postawionym niezgodnie z przepisami.  

Radny Józef Chyra – potrzebne są pieniądze na szkolenie nowych strażaków, 

Sołtys Jan Ślusarczyk zwrócił uwagę, ze po co szkolić ludzi, skoro OSP nie posiadają 

odpowiedniego umundurowania, sprzętu itp. 

Ad-8 

a. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2014 rok – wyjaśnień dokonał Skarbnik 

Gminy Zbigniew Kowalik  - uchwała podjęta została jednogłośnie.  

 b. Uchwała w sprawie  udzielenia pomocy finansowej powiatowi kłobuckiemu 

przez gminę  Opatów – podjęta jednogłośnie  

 c. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr 191/LI/2014 dot. przyjęcia 

programu opieki nad   zwierzętami  bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności 

zwierząt  na terenie Gminy Opatów   w roku 2014 – wyjaśnił Sekretarz Gminy Jerzy 

Szyja  – podjęta jednogłośnie  

 d. Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz    zapobiegania   bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opatów 

              w roku 2014– podjęta jednogłośnie  


